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1) https://www.h2owaternetwerk.nl/h2o-podium/redactioneel/schuldenlast-wordt-te-groot 

 

 
 
Betreft: Financiële positie van de Brabantse waterschappen 
 
10 juni 2019 
 
Geacht college, 
  
Zoals u weet, is de Provincie financieel toezichthouder op de waterschappen. In het meest recente 
nummer van H2o1, het vakblad van de Koninklijk Nederlands Waternetwerk (KNW), wordt vermeld dat 
er een schuldenlast bij waterschappen ontstaat, welke boven de 250% zit. Een hogere schuldenlast 
kan er in de toekomst voor zorgen dat heffingen hoger worden voor de burger. Brabant kent vier 
waterschappen. Één van deze waterschappen (Rivierenland) wordt genoemd in het artikel. De oud-
bestuurder, Andries van der Netten van Stigt, waarschuwde al eerder voor het probleem van de grote 
schuldenlasten.  
De VVD Brabant maakt zich zorgen om de lasten van de waterschappen en de gevolgen daarvan voor 
onze inwoners. Wij denken vandaar dat er een krachtig antwoord van de Provincie moet zijn. 
 
De VVD Brabant heeft daarom de volgende vragen: 

1. Verwacht het college van GS, na de nieuw gevormde colleges en doorgerekende 
bestuursakkoorden, bij de waterschappen in Brabant risico’s omtrent de schuldenlast? 

2. Zo ja, bij welke Brabantse waterschappen wordt dit verwacht? Kan er een specifiek overzicht 
gegeven worden van de schuldenlast per waterschap?  

3. Hoe gaat GS erop toezien dat deze waterschappen niet uitkomen boven een schuldenlast van 
250%? Welk risico, zowel financieel als qua waterveiligheid, is voor GS acceptabel?  

4. Is GS van plan in te grijpen bij de waterschappen die boven de 250% uitkomen? Zo ja, op welke 
wijze?  

5. Hoe gaat GS ervoor zorgen dat onze inwoners, door een verhoging van de belastingen, niet de 
dupe worden van de schuldenlast van de waterschappen?  
 

 
Met vriendelijke groet,  
 
Namens de fractie van de VVD Brabant, 
 
Roel Gremmen  
Alex Panhuizen  
 
 
 
 
 


